

Australian Vanadium 将与领先的工程和金属回收/提取咨询公司合作

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已与英国 **GSA** 环境有限公司 (**GSAe**) 签署了一份商业和技术合作谅解备忘录，旨在通过增加钒资源和规模经济为 **AVL** 的同名项目增值。

GSAe 是一家在从难于加工的副产品中提取钒、镍和其他金属方面拥有独特知识产权的工程公司。

该公司在石油和天然气加工与精炼、石化和可再生能源等一系列行业领域拥有多学科和广泛的专业知识。

该谅解备忘录约定双方将合作评估有能力改善西澳州加巴尼塔附近澳大利亚钒项目经济性的原料。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium to collaborate with leading-edge engineering and metals recovery/extraction consultancy

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has signed an MOU with UK-based GSA Environmental Ltd (GSAe) for commercial and technical collaboration with the aim of value-adding to AVL's namesake project through additional vanadium sources and economies of scale.

GSAe is an engineering company with unique intellectual property in the extraction of vanadium, nickel and other metals from hard-to-process by-product material.

It has multi-disciplined and extensive expertise across a range of industry sectors including oil and gas processing and refining, petrochemicals and renewables.

The MOU will see both parties collaborate to evaluate feedstock that has the capability to improve the economics of the Australian Vanadium Project near Gabanintha in WA.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China